

Terms & Conditions – CG Invest End-of-Year Giveaway 2025

This document constitutes the official Terms & Conditions for the **CG Invest End-of-Year Giveaway Campaign** (“the Campaign”).

By participating, each client explicitly agrees to all terms outlined below.

1. Organizing Entity

The Campaign is organized and managed by **CG Invest**.

The Company reserves the full right to **manage, modify, or cancel** the Campaign at any time without prior notice.

2. Campaign Duration

The Campaign runs from **November 1st 2025 to December 31st 2025**.

Transactions or deposits made outside this period will **not be counted**.

3. Participation Criteria

- Participation is **open exclusively to clients residing in Palestine** with a fully verified **real trading account** (KYC completed) under CG Invest.
 - **Coupons** are awarded based on **net deposits** during the Campaign period:
1 coupon = USD 250 in net deposits.
 - Deposited funds may be used to trade only the following CFD products: FX pairs, metals, commodities, and indices.
 - A maximum of **100 coupons per client** applies to maintain fairness and avoid concentration of prizes.
 - At least 1 lot should be traded for a period of 5 minutes during the promotion period.
 - Existing verified accounts are automatically eligible — opening additional accounts is not required.
 - Participation is **non-transferable**, and prize-claim rights **cannot be assigned** to any third party.
-

4. Prizes

- **Grand Prize:** USD 10,000 cash.
- **Secondary Prizes:** 5 × iPhone 17 units.

Prize Conditions:

- The Grand Prize winner will be required to **attend the final draw event** (date and location to be announced) or join live via official video call for verification and documentation purposes.
- Winners of secondary prizes are **not required to attend**; they will be contacted individually for delivery arrangements.
- Non-monetary prizes **cannot be exchanged for cash or other items**, except where required by law or at the Company's sole discretion.
- CG Invest is **not responsible** for any additional costs incurred after prize delivery, such as customs fees, taxes, or import duties.
- The Company reserves the right to substitute prizes with **equivalent cash values** if required by local law or logistics.

5. Eligible Region

This Campaign is **strictly limited to clients residing in Palestine.**

Any participant found to be using false or misleading residency information will be **disqualified immediately**, and any prizes awarded will be **forfeited**.

6. Eligibility and Disqualification

CG Invest reserves the right to **verify eligibility** and **disqualify** any participant who:

- Provides false, misleading, or incomplete information.
- Engages in fraudulent, abusive, or manipulative trading behavior.
- Violates AML/CTF regulations or any applicable local/international law.

- Is an employee, agent, or first-degree relative of CG Invest, its partners, or associated entities.

All disqualification decisions are **final and non-contestable**.

7. Draw Mechanism

- The **draw** will take place **live and publicly broadcast** through CG Invest's official social media channels.
 - Each coupon represents **one entry** in the random draw system.
 - The draw will be conducted using **audited digital randomization software**, supervised by CG Invest's compliance and legal teams.
 - Draw results are **final**, and no appeals or disputes will be accepted.
 - A formal draw report will be archived for internal and regulatory review.
-

8. Important Notes

- The Campaign is open to **both new and existing** qualified clients.
 - Deposits must be made via **approved funding methods** shown in the Client Portal.
 - Withdrawals made during the Campaign period will reduce the net deposit balance and therefore affect coupon eligibility.
 - Winners will be announced via CG Invest's **official channels only** (website, social media, and client email).
 - CG Invest reserves the right to request additional identity verification prior to releasing any prize.
-

9. Disclaimer

- CG Invest shall not be held liable for **technical failures**, internet connectivity issues, or payment system delays that may affect deposit or trading activity.
- Participants are responsible for **complying with local laws** and any **tax obligations** arising from the receipt of prizes.

- CG Invest reserves the right to reject participation from jurisdictions or individuals not in compliance with applicable regulations.
-

10. Campaign Modification or Termination

CG Invest reserves the full right to:

- Modify the Campaign's duration, mechanics, or prize structure.
 - Change the date, venue, or format of the draw.
 - Cancel the Campaign in whole or in part if required by regulatory, legal, or operational conditions.
-

11. Legal Notice

- Participation in this Campaign constitutes full and unconditional acceptance of these Terms & Conditions.
- The Campaign is promotional in nature and is intended only for **eligible CG Invest clients in Palestine**.

تنويه هام:

تم إعداد هذه الترجمة إلى اللغة العربية لتسهيل فهم العملاء، لكن النص الإنجليزي هو النص الرسمي والملزم قانونياً في حال وجود أي تعارض أو اختلاف في التفسير.

الشروط والأحكام – حملة سي جي إنفست لنهاية العام 2025

يُشكّل هذا المستند الشروط والأحكام الرسمية الخاصة بحملة سي جي إنفست لنهاية العام ("الحملة"). وبمجرد المشاركة، يوافق كل عميل صراحة على جميع الشروط المبينة أدناه.

1. الجهة المنظمة

تنظم وتدير الحملة شركة سي جي إنفست (CG Invest). تحتفظ الشركة بالحق الكامل في إدارة أو تعديل أو إلغاء الحملة في أي وقت دون إشعار مسبق.

2. مدة الحملة

تبدأ الحملة في 1 نوفمبر 2025 وتنتهي في 31 ديسمبر 2025. لن تُحتسب أي معاملات أو إيداعات تتم خارج هذه الفترة ضمن الحملة.

3. معايير المشاركة

- المشاركة متاحة حصرياً للعملاء المقيمين في فلسطين الذين يمتلكون حساب تداول حقيقي وموثق بالكامل) إتمام عملية التحقق (KYC لدى سي جي إنفست).
- يتم منح القسائم بناءً على صافي الإيداعات خلال فترة الحملة:
1 قسيمة = 250 دولار أمريكي من صافي الإيداع.
- يمكن استخدام الأموال المودعة للتداول في أي من ادوات العقود مقابل الفروقات التالية: الفوركس، المعادن، المؤشرات، و السلع الأساسية.
- يجب تداول لوت واحد على الأقل لمدة 5 دقائق خلال فترة العرض الترويجي.
- يُسمح بحد أقصى 100 قسيمة لكل عميل لضمان العدالة وتوزيع الفرص.
- الحسابات القائمة والموثقة مؤهلة تلقائياً — ولا يُشترط فتح حسابات إضافية.
- المشاركة غير قابلة للتحويل، ولا يمكن التنازل عن حقوق استلام الجوائز لأي طرف ثالث.

4. الجوائز

- الجائزة الكبرى \$10,000 دولار أمريكي نقداً.
- الجوائز الثانوية 5 أجهزة iPhone 17.

شروط الجوائز:

- يجب على الفائز بالجائزة الكبرى حضور حفل السحب النهائي (سيُعلن عن التاريخ والمكان لاحقاً) أو الانضمام عبر مكالمة فيديو رسمية لأغراض التحقق والتوثيق.
- لا يُلزم حضور الفائزين بالجوائز الثانوية؛ سيتم التواصل معهم لترتيب التسليم.
- لا يمكن استبدال الجوائز غير النقدية بمبالغ مالية أو عناصر أخرى، إلا إذا تطلب القانون ذلك أو بناءً على تقدير الشركة.
- لا تتحمل سي جي إنفست أي رسوم إضافية بعد تسليم الجوائز، مثل الرسوم الجمركية أو الضرائب أو رسوم الاستيراد.
- تحتفظ الشركة بالحق في استبدال أي جائزة بمبلغ نقدي مساوٍ لقيمتها إذا اقتضت القوانين أو الظروف اللوجستية ذلك.

5. المنطقة المؤهلة

تقتصر هذه الحملة بشكل صارم على العملاء المقيمين في **فلسطين**. سيتم استبعاد أي مشارك يقدم معلومات إقامة مزيفة أو مضللة فوراً، وسيُلغى أي حق له في الجوائز.

6. الأهلية والاستبعاد

- تحتفظ سي جي إنفست بالحق في التحقق من الأهلية واستبعاد أي مشارك في الحالات التالية:
- تقديم معلومات كاذبة أو مضللة أو غير مكتملة.
 - الانخراط في سلوك تداول احتيالي أو مسيء أو تلاعبي.
 - مخالفة قوانين مكافحة غسل الأموال أو تمويل الإرهاب أو أي قانون محلي أو دولي ساري.
 - أن يكون الموظف أو الوكيل أو أحد أقارب الدرجة الأولى لأي من موظفي أو شركاء سي جي إنفست أو الشركات التابعة لها.
- جميع قرارات الاستبعاد نهائية وغير قابلة للاستئناف.

7. آلية السحب

- سيتم إجراء السحب بشكل مباشر وبثه علنًا عبر القنوات الرسمية لسي جي إنفست على وسائل التواصل الاجتماعي.
- تمثل كل قسيمة فرصة واحدة في نظام السحب العشوائي.
- سيتم السحب باستخدام برنامج رقمي عشوائي مُدقق، تحت إشراف فريق الامتثال والقانون في سي جي إنفست.
- نتائج السحب نهائية، ولا تُقبل أي اعتراضات أو طعون.
- سيتم حفظ تقرير رسمي عن السحب لأغراض المراجعة الداخلية والتنظيمية.

8. ملاحظات مهمة

- الحملة متاحة لكل من العملاء الجدد والحاليين المؤهلين.
- يجب تنفيذ الإيداعات عبر طرق التمويل المعتمدة والمدرجة في بوابة العملاء.
- أي سحب للأموال خلال فترة الحملة سيقلل من صافي الإيداع وبالتالي من عدد القسائم المستحقة.
- سيتم الإعلان عن الفائزين عبر القنوات الرسمية لسي جي إنفست فقط (الموقع الإلكتروني، وسائل التواصل الاجتماعي، البريد الإلكتروني للعملاء).
- تحتفظ سي جي إنفست بالحق في طلب تحقق إضافي من الهوية قبل تسليم أي جائزة.

9. إخلاء المسؤولية

- لا تتحمل سي جي إنفست أي مسؤولية عن الأعطال التقنية أو مشاكل الاتصال بالإنترنت أو تأخيرات أنظمة الدفع التي قد تؤثر على الإيداعات أو التداولات.
- يتحمل المشاركون مسؤولية الالتزام بالقوانين المحلية وأي التزامات ضريبية ناتجة عن استلام الجوائز.
- تحتفظ سي جي إنفست بالحق في رفض مشاركة أي فرد أو جهة من مناطق أو دول لا تتوافق مع القوانين أو اللوائح المعمول بها.

10. تعديل أو إيقاف الحملة

- تحتفظ سي جي إنفست بالحق الكامل في:
- تعديل مدة الحملة أو آليتها أو هيكل الجوائز.
- تغيير تاريخ أو مكان أو طريقة إجراء السحب.

- إلغاء الحملة كلياً أو جزئياً إذا اقتضت ذلك الظروف التنظيمية أو القانونية أو التشغيلية.
-

11. إشعار قانوني

- المشاركة في هذه الحملة تُعد قبولاً كاملاً وغير مشروط بجميع الشروط والأحكام المذكورة.
- تهدف الحملة إلى الترويج فقط، وهي مخصصة لعملاء سي جي إنفست المؤهلين في فلسطين.